
 
 
   
Stavba kanalizace a plány do budoucna 
 Práce probíhají podle aktualizovaných plánů bez větších komplikací. Společnost VHS Bohemia si 
úspěšně poradila s těžkým úsekem u bytovky, kde pokládala potrubí do hloubky asi 4 m ve velmi 
stísněných podmínkách. Bohužel stavbě kanalizace musela u kamenného mostu ustoupit lípa, která 
od nepaměti spolutvořila tuto část obce. Stavbaři slíbili zajištění výsadby lípy nové, která snad zacelí 
prázdné místo. Spolu s kanalizací jsou v Horních Hamrech budovány i vodovody, které byly úspěšně 
přepojeny na nově zbudované úseky. To znamená, že v nejbližších měsících by měly být dodávky 
vody v obci bez výpadků.  
 Jak to bude dál? Co Leskovice, Najdek a Šlakhamry? Odpověď je jednoduchá, ovšem s nejistým 
koncem. Celá stavba kanalizace byla rozdělena na dvě etapy. První etapa by měla skončit během 
letošního roku zprovozněním třech čerpacích stanic v Horních a Dolních Hamrech. Následně by mělo 
dojít asi během roku k napojení jednotlivých nemovitostí. 
 Druhá etapa výstavby tedy Leskovice, Najdek a Šlakhamry už je naprojektovaná včetně úprav. 
V současné době SVK Žďársko jako stavebník vypisuje výběrové řízení na stavební práce pro tuto 
etapu. To se dozvíme, kolik to bude stát. Pokud se do konce roku podaří uspět při získání dotace, tak 
by stavební práce na druhé etapě mohly začít po zimě v roce 2024. Získání dotací je pro pokračování 
naprosto zásadní – bez nich to prostě nejde. Z obec mohu slíbit, že ve stavbě chceme pokračovat a že 
vás budu informovat, jakmile dojde k nějakému posunu nebo změně.    
 Děkujeme všem, kteří přišli na „podpisovou akci“ k budování přípojek kanalizace (Horní a Dolní 
Hamry). Akce byla úspěšná, protože přišla naprostá většina majitelů nemovitostí. Těm, kteří nepřišli 
dorazí dokumenty k podpisu poštou. 
 
   
za obecní úřad. 
F. Porubský - starosta obce 


